
Mostohagyermekek
A hajdúsági képviselő (jelölt) 

felkarolná a szakszövetkezeteket
Négy évvel ezelőtt a Kereszténydemokrata Néppárt Szabolcs megyei 
listáján került be a parlamentbe Seszták László. Ezekben a hetekben 
ismét sűrűn felkeresi választóit, mert mint a tavasszal esedékes újabb 
választás jelöltje, továbbra is szeretné képviselni a benne bízókat.

-  Hajdú-Bihar megye 4-es számú választókörzetének jelöltje va
gyok -  mondja. -  Ez a terület a történelem szeszélye folytán került 
Hajdúhoz, valamikor nyírségi volt. A közigazgatási átszervezés 
nyomán kedvezőtlenebb körülmények közé jutott, mert így nem 
sorolták a többszörösen hátrányos helyzetűek kategóriájába. így te
lepülései a térség mostohagyerekei lettek. Most az új elvek szerinti 
besorolás alapján remélhető, hogy ezek a helységek is megkapják a 
méltányos, megkülönböztetett figyelmet. A jövőben részesülhetnek 
a céltámogatásokból és a különböző alapok nyújtotta lehetőségek
ből. A nyírségi gáz- és telefonvezetékek kiépítettsége jobb, mint e 
régióé. Ha képviselőként bekerülök a parlamentbe, akkor ezt a hát
rányos helyzetet -  a realitások keretei között -  szeretném feloldani. 
Errefelé nem „kolhoz típusú", hanem szakszövetkezetek működtek, 
és tagjai a saját földjüket művelték, szövetkezeti formában. Most a 
részarány tulajdonok kiadása és a kárpótlás kapcsán felvetődik, 
hogy e tényeket másképpen kell megítélni, mint a „kolhozokat". 
Nvíracsád küldöttsége, a polgármesterrel az élen, valamint a földki
adó bizottságok képviselői jártak is ebben az ügyben a kárpótlási 
hivatalban. Megegyezés született arról, hogy kidolgoznak egy olyan 
elképzelést, amely a törvény szellemében erre a térségre is alkalmaz
ható lesz. ( t  t.)


